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Kérdés

„Vizsgálja-e a közpénzügyi államtitkár, hol van az adófizetők által parlagfű-mentesítésre
felajánlott összeg?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánunk benyújtani
Kiss Péter Miniszterelnöki Hivatalt vezető miniszterhez .
A kérdésre a választ írásban kérjük .

Tisztelt Miniszter úr!

A parlagfűmentesítés érdekében elfogadott országgyűlési határozati javaslat a következő
rendelkezést tartalmazza :
„A parlagfű-mentesítésre, népegészségügyi program feladatainak támogatására felajánlott,
személyi jövedelemadóból származó 1 % döntő része parlagfűmentesítésre kerül
felhasználásra ".

Az APEH adatai szerint 835,3 millió Ft gyűlt össze az adók 1 százalékából .
Egyelőre azonban nem lehet tudni, hogy mi lesz a befolyt összeg sorsa ; sőt, még arról sincs
tudomásunk, hol van ez a pénz . A kérdésben a Földművelésügyi és Vidékfejlesztési
Minisztérium, j6z APEH, a Pénzügyminisztérium és az Egészségügyi, Szociális és Családügyi
Minisztérium egymásra mutogat . Közel 150 ezer magyar adófizető ajánlotta fel személyi
jövedelemadója 1 százalékát erre a célra, akik jogosan várnak választ a kérdésre :

- Hol van a parlagfű-mentesítésre felajánlott, személyi jövedelemadóból származó 1
százalékokból összegyűlt 835,3 millió Ft?

- Vizsgálja-e a közpénzügyi államtitkár, hova tűnt az adófizetők által felajánlott összeg?

Várjuk megtisztelő válaszát.
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